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Verslag Algemene Leden Vergadering (ALV) op 13 februari 2025 

 

Agenda: 

1. Opening door Jos Joosten, voorzitter IVN Helden e.o. 

Iedereen wordt van harte welkom geheten. De Presentielijst met 25 aanwezigen wordt als bijlage 
aangehangen. Marjo Jacobs, de heer H. Vallas, Marie-José van Heel, Peter  Maessen (Maasbree), Jack 
Hunnekens hebben zich afgemeld en Wim Maassen is wat later aangeschoven. Het ledental is naar 
recordhoogte gegroeid: 165 leden en er zijn 29 jeugdleden.  

Er is een goed jaar gedraaid met dank aan de medewerking van de leden van de werkgroepen. De 
uittocht naar Naturalis met 18 personen is goed bevallen. Misschien weer eens een uittocht buiten 
de gemeentegrenzen plannen. De interessante Winterwandeling was ook een mooie afsluiting van 
het jaar met als toetje tussen de hooibalen bij Cep Smeets een heerlijke warme kop soep en andere 
versnaperingen.   

2. Het Verslag  van de jaarvergadering 2024 . Het verslag is na te lezen op ledenvergadering 
2024. Het verslag wordt zonder opmerkingen aangenomen.  

3. Terugblik 2024, Jaarboek 2024 en aanvullingen door werkgroepen: er zijn geen opmerkingen. 
Het Jaarboek is daarmee als Jaarverslag aangenomen. Indien leden onderwerpen willen 
inbrengen, dan kunnen ze contact opnemen met info@ivnhelden.nl 

4. Ingekomen stukken: er zijn geen ingekomen stukken. 

Idee voorzitter : voor iedereen die mee wil doen, 2 foto’s inleveren: als bestuur ca. 5 foto’s 
uitzoeken om op te hangen in het nieuwe clubgebouw.  

5. Jubileum leden 
a. 25 jaar lid: Jan Stevens: Jan wordt geëerd door Jos voor zijn inzet als oud bestuurslid 

en lid van de Vogelwerkgroep; 
b. 25 jaar lid: Miep Leuven: Miep wordt toegesproken door Maud en geëerd als groot 

liefhebber van de flora en fauna in de nabije omgeving de Heldense Bossen, waarin 
veel door haar wordt gewandeld.  

Beiden ontvangen van het bestuur een mooie bos bloemen, een IVN- oorkonde en IVN-
speldje.  

6. Financieel jaarverslag vereniging. 

• Verslag kascontrole over 2024: Cep Smeets en Math Gielen: er zijn geen 
oneffenheden gevonden en de penningmeester wordt door de kascie. 
decharge verleend voor het fijn gevoerde beleid. 

• Verslag 2024 en begroting 2025: Penningmeester Harrie Peeters legt e.e.a. 
uit. 

Quick scans worden veel aangevraagd: bijna 20 dus veel meer 
opbrengsten, met dank aan  Harry Wilms en Math Gielen. 

Subsidie is geïndexeerd iets meer. 

http://ivnhelden.nl.web162.hostingdiscounter.nl/Jaarstukken/2024/ledenvergadering.pdf
http://ivnhelden.nl.web162.hostingdiscounter.nl/Jaarstukken/2024/ledenvergadering.pdf
http://ivnhelden.nl.web162.hostingdiscounter.nl/Jaarstukken/2025/Jaarboek.pdf
mailto:info@ivnhelden.nl
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De subsidie van Peel Energie: komt volgend jaar erbij. 

Mbt de LandschapsGidsenOpleiding (LGO): dit bedrag gaat er weer af. 

Perceel “Mueskesven” is gekocht.  

Ondanks dit alles is er nog steeds sprake van een ruim positief saldo van € 
6.000,--.  

Komend jaar wat ongewis vanwege kosten voor het nieuwe 
verenigingsgebouw, maar de algemene getallen blijven hetzelfde. 

Kascontrole commissie samenstelling 2025: Math Gielen en Jos van Hal.  

7. Mueskesven stand van zaken: op 5 december 2024 heeft de notariële eigendomsoverdracht 
plaatsgevonden. De stagiaire Meike Peeters heeft van november 2024 tot en met januari 
2025 de flora en fauna olv Wim Maassen in kaart gebracht en verslag uitgebracht en 
onderzocht in hoeverre de werkgroepen kunnen worden ingezet. Nu is het aan de 
werkgroepen om het te onderhouden en gebruiken voor de activiteiten. Een nieuw bord, bij 
de entree van het gebied, zal worden gemaakt. 

8. Huisvesting, verslag van de vorderingen in 2024 en de verwachtingen voor 2025. 

Hoe gaat ‘t met het nieuwe gebouw: € 150.000 lenen van Prisma en wij betalen jaarlijks € 
5.000 terug over een periode van 10 jaar: worden mede-eigenaar. Stukje hypotheek 
terugbetalen, renteloos. Ook dan komen we jaarlijks op een redelijk positief saldo uit.  

Inrichting: totaal € 9.600 geschonken gekregen: in principe besteden aan inrichting. 

Huisvesting: in principe alle vergunningen vd gemeente; onlangs plannen gedeeld. 
Technische bouwtekeningen naar gemeente: 8 weken beoordelingstermijn; een kleine 
aannemer is geselecteerd, Mike Lenders uit Kessel gaat t bouwen : hoopt in april te kunnen 
starten met de bouw. Tekening wordt besproken: stalen constructie in wadi geplaatst 
waarop een houten gebouw wordt gemonteerd. Duurzaam. Loopbrug. Niet 
rolstoelvriendelijk, zou anders een te lange opgang worden. Wel een invalide-toilet. Klein 
keukentje. Oppervlakte ca.  100 m2; 12 x 8 m. De voorzitter vraagt om een groepje te 
vormen bestaand uit leden van IVN om na te denken over de inrichting. Wie wil meedenken 
over inrichting : Trees Wilms en Jozefien Jacobs melden zich aan. Bv. verstelbare tafels.  

Mogelijkheid om tzt zonnepanelen te plaatsen. Gebruik: dinsdag middag voor kinderen en 
alle avonden. Verwarming met airco’s.  

Exploitatie : IVN zal mee-investeren in gebouw: elke partij betaald € 50.000 euro + inventaris; 
daarna kijken naar energiekosten en onderhoud door 3 delen; ivn is mede-eigenaar: geen 
huur. Afspraken obv onderling vertrouwen; komt straks op papier te staan. Energiekosten 
verrekenen naar gelang men het gebouw gebruikt. Prisma wil daar knutselen; in 
omgevingsvergunning: niet bedoeld als extra lesruimte voor de school. BTW regelt Hoera. 
IVN is niet BTW-plichtig. Grond is van de gemeente. Officieel moet IVN dit jaar uit het Agora-
gebouw, dus zou mooi in elkaar kunnen overlopen. 

9. Bestuurssamenstelling: Maud Duysens (Secretaris) is aftredend, herkiesbaar en wordt 
herkozen met applaus. Bestuurssamenstelling: iedereen kan zich aanmelden. Ook stagiaires 



 

3 
 

zijn welkom. We blijven op zoek naar aanvulling of ondersteuning voor het bestuur, voor 
informatie, mail naar info@ivnhelden.nl of bel ons gewoon. 

 

10. Jaarprogramma 2025: programma is terug te vinden op: Jaarprogramma 2025 

Ideeën zijn altijd welkom en is een kwestie van een datum prikken binnen het Jaarprogramma. 
Verzoek: activiteiten ruimer van tevoren aankondigen. Test doen: elke 6 weken een publicatie 
plaatsen, zodat iedereen ruim van tevoren op de hoogte is van de aanstaande activiteiten. 

De voorzitter roept op om verslagen te blijven maken direct na de activiteiten, dan kan het Jaarboek 
makkelijker worden samengesteld en hoopt zich dat niet op aan het einde van het jaar. Het Jaarboek 
is belangrijk omdat het naast leesplezier ook dienst doet als Jaarverslag.  

11. Rondvraag en afsluiting 

Rondvraag:  

Tijden in Jaarprogramma en Nieuwsbrief;  

Bloemenzaad: ligt bij de verenigingen. Toos Wilms waakt er over. 

Rob: status container Weikes: afspraak met Teeuwen; container is van IVN, zolang als Teeuwen het 
goed vindt mag ie er staan. grotere container ? (alle machines liggen opgepropt; deels demonteren) 
en de kleinere in Mueskesven? Vergunning nodig? Onderhoudsgroep moet met voorstel komen,  
financieel is het geen probleem.  

Mart: wandelwerkgroep aangenaam verrast, door aangeboden lunch van bestuur. Sowieso heft 
iedere werkgroep 1 x per jaar daarvoor de mogelijkheid. Mart wijst ook nog naar de 
Winterwandeling over Bospartizanen: 2 boeken over meegebracht. VVV Baarlo loopt deze wandeling 
3 x per jaar. 

Mart stopt per 1 jan. 2026 met vrijwilligerswerk. Jos bedankt Mart en biedt hem als dank een lunch 
aan, en bedankt iedereen voor de inzet en hun komst.  

De voorzitter sluit af met de woorden dat we hopelijk volgend jaar de ALV kunnen houden in ons 
nieuwe Verenigingsgebouw en dankt iedereen voor de komst. 

Namens het bestuur, 
Maud Duysens 
Secretaris IVN Helden e.o. 
 

mailto:info@ivnhelden.nl
https://www.ivn.nl/afdeling/helden-eo/jaarprogramma-2025/

